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De doelstelling van de VHVO is het verbinden van alle instellingen en organisaties in 
welzijn en zorg die werken met vrijwilligers. Naast de gebruikelijke Contact- en 
Themabijeenkomsten werd daarvoor regelmatig overleg gevoerd met de ambtelijke 
organisatie van onze gemeente over de koers “Naar een samenredzaam Oisterwijk”. 
De VHVO speelde daarbij een steeds belangrijker rol. In navolging van veel andere 
gemeenten ontwikkelt de VHVO zich steeds meer in de richting van een netwerk 
informele zorg.  
 
Het bestuur van de VHVO vergaderde in 2024 elf keer, afwisselend bij bestuursleden 
thuis en een tweetal keren in de Tiliander. Er waren geen veranderingen in de 
bestuurssamenstelling. Met de ambtelijke organisatie van onze gemeente was 
frequent contact over afstemming van activiteiten. Behalve de verbinding tussen de 
leden-organisaties door middel van Contact- en Themabijeenkomsten werd de VHVO 
ook steeds meer gezien als intermediair tussen overheid en uitvoeringsorganisaties. 
 
Stond 2023 in het teken van ‘Het Gezond en Actief Leven Akkoord’ [GALA], in 2024 
lag het accent op het toespitsen van welzijns- en zorgactiviteiten op de ontwikkeling 
van zorgzame buurten, daarmee aansluitend bij de gedachte dat een zorginfarct 
alleen kan worden voorkomen als mensen in de buurten meer naar elkaar gaan 
omkijken. 
In dat kader hadden wij contacten met NLZVE [Nederland Zorgt voor Elkaar], het 
Netwerk Informele Zorg, Movisie en NOV [Nederlandse Organisaties voor 
Vrijwilligerswerk]. 
In onze eerste Themabijeenkomst verkenden wij de noodzaak om te komen tot een 
zorgzame buurt. Deze bijeenkomst werd ingeleid door de regionaal ondersteuner van 
NLZVE. Hij maakte duidelijk dat onze samenleving op een keerpunt staat: niet de 
overheid, niet zorgorganisaties, aangestuurd door het marktdenken maar de 
gemeenschap, zal de zorg moeten regelen. 
 
Van onze tweede Themabijeenkomst hebben we, als vervolg op de eerste 
Themabijeenkomst, een mini-symposium gemaakt met als onderwerp: ”Omzien naar 
elkaar in een zorgzame buurt”. Behalve de vertegenwoordigers van onze 
ledenorganisaties nodigden we hiervoor ook een aantal relevante welzijns- en 
zorgorganisaties in de gemeente Oisterwijk uit. 



Doel van dit symposium was om gezamenlijk te onderzoeken hoe iedere organisatie 
dichter bij de mensen in de buurten kan komen. Ook wilden we onderzoeken hoe we 
met elkaar de buurtbewoners meer kunnen betrekken bij welzijns- en zorgactiviteiten 
om zo de sociale samenhang in de buurten te versterken. Dagvoorzitter bij dit mini-
symposium was Evert van Schoonhoven, regiocoördinator van NLZVE.  
 
Er werden een drietal interviews gehouden met succesvolle initiatiefnemers, tevens 
leden van de VHVO: Piet Gelden – Buurtgenoten, Moergestel, Jelle van den Elzen – 
Ontmoeting in Beweging en Wilma Weren – Zomerontmoetingen. Dit werd 
voorafgegaan door een lezing van Gon Mevis, Directeur/Bestuurder Contourde 
Twern: ‘Waarom omzien naar elkaar in een zorgzame buurt?”. 
In drie gespreksgroepen werd vervolgens gediscussieerd over mogelijke initiatieven. 
In een plenaire bijeenkomst werden daarna de bevindingen uit de gespreksgroepen 
gepresenteerd. De uitkomsten gaven ons weer een aantal aanknopingspunten voor 
het vervolg. De deelnemers toonden zich enthousiast over de opzet en pleitten voor 
een vervolg. 
 
De vorig jaar ingezette werkvorm voor de Contactbijeenkomsten, waarbij steeds een 
tweetal leden-organisaties zich presenteerden, werd voortgezet.  
Bij de eerste bijeenkomst vertelde Maureen Heeren, programmamaker bij de 
bibliotheek, wat de bibliotheek aan welzijnsactiviteiten te bieden heeft en hoe onze 
leden-organisaties daarin kunnen participeren. Vervolgens praatte Marion Denissen, 
adviseur inwonersparticipatie bij de gemeente, ons bij over de mogelijkheden van de 
drie buurtplatforms, die de digitale sociale kaart vervangen. 
 
Dit jaar ging het project “Zomerontmoetingen” van start. 
Een project dat zich gedurende de zomermaanden richtte op het realiseren van 
bloeiende ontmoetingen voor ouderen, eenzame mensen en mensen met een 
beperking. De VHVO verzorgde daarvoor de financiële administratie. 
 
Omdat er van verschillende kanten vragen werden gesteld over het aangepast 
vervoer in onze gemeente verzochten wij de SKN om onderzoek te doen naar de 
mogelijkheden voor aangepast vervoer. De eerste resultaten daarvan worden begin 
2025 gepresenteerd. 
 
Onze ‘Eindejaarsbijeenkomst’ vond dit jaar plaats in Restaurant De Schaapjes in 
Haaren. In een geanimeerde setting werd teruggekeken op een vruchtbaar jaar. 


